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Algemeen

De voorliggende concept programma begroting 2015 staat in het teken van een nieuw 
college, de bezuinigingsopdracht en de transitie van het sociale domein. 

Naast deze onderwerpen is een verder onderzoek naar de toekomst van de gemeente van 
wezenlijk belang. De strategische verkenning moet met grote zorgvuldigheid worden 
uitgevoerd opdat uiteindelijk, voor welke keuze we ook komen te staan de raad, de bevolking 
en de ondernemingsraad deze keuze, dit besluit dragen. We zijn er een groot voorstander 
van om de inwoners hierin rechtstreeks te betrekken. 

De transitie van het sociale domein vraagt naast de overdracht van taken om een 
samenhangend sociaal beleid van de gemeente. Ook het over de gemeentegrens heen 
gebruik maken van elkaars voorzieningen draagt bij aan de leefbaarheid en sociaal 
welbevinden. Het uitgangspunt de baten en de lasten budgetneutraal op te nemen is correct. 
Indien blijkt dat het implementeren en uitbouwen van het sociaal beleid om extra kosten 
vraagt mag dit geen belemmering wezen.

Programma 0     algemeen bestuur  

De reservering van €165.000 mbt de toekomst van de gemeente zien wij als een maximale 
reservering. Kwaliteit en zorgvuldigheid staan voorop. Echter kosten welke hier niet in zijn 
opgenomen zien we graag apart voorgelegd.
Wij zijn vorig jaar akkoord gegaan met het voorstel van B&W om de digitale gemeentekrant 
na 1 jaar te evalueren. Inmiddels wordt alles digitaal aangeboden. Er is wel een geprinte 
versie op verschillende plaatsen. Naar ons idee is de evaluatie nog niet gebeurd. We zijn 
benieuwd hoe de digitale wereld wordt ervaren. En zullen bezien of we dan opnieuw met ons 
voorstel komen om ook een papieren versie per post in te stellen. 

Programma 1      orde en veiligheid  



Ook deze  gemeente heeft een zorgtaak mbt  OGGZ problematiek. Een reële optie is dat 
door de budgettering gebaseerd op cijfers van 2013 er geen ruimte is voor uitbreiding van 
beschermd wonen plekken in de regio. Het aanbieden van laagdrempelige inloop ook in 
deze gemeente kan bijdragen aan het verminderen van deze problematiek.

Op het gebied van handhaving en preventie zijn een aantal maatregelen in de goede richting 
gezet. We willen graag weten wat voor effect het stoppen van het inhuren van de BOA bij het 
recreatieschap voor gevolgen heeft voor het schap. 

Inmiddels is de APV aangepast om het plaatsen van fietsen en brommers buiten de rekken 
bij het station Halfweg. In de praktijk blijken nog regelmatig deze buiten de toegewezen 
plekken te staan en de lift te belemmeren. In het kader van toegankelijkheid en veiligheid 
willen we vragen hier op te gaan handhaven.

We willen voorstellen dat in het kader van preventie ook op de basisscholen in groep 8 
aandacht besteed gaat worden aan voorlichting van drank en drugs. Daarnaast spreken we 
onze zorg uit dat er een toename lijkt te zijn van illegale hennep plantages in gewone 
woonhuizen in de straat.

Programma 2      verkeer, vervoer en waterstaat  

We zijn verheugd dat de financiering van de snelle fiets route door onze gemeente rond is. 
Nu kan eindelijk na jaren van praten daadwerkelijk de schop in de grond.

Door het verwaarlozen van de infrastructuur moet er nu een inhaalslag komen. Dat gaat veel 
geld kosten. Dit betekent dat, met onze instemming, de reserves hier voor worden gebruikt. 
We willen naast het opknappen van de wegen ook aandacht vragen de wijken hierin mee te 
nemen.

Ten aanzien van bruggen in ons recreatie gebied, die niet ons eigendom zijn, wijzen wij op 
het feit dat onze gemeente de bevoegde instantie is voor handhaving mbt de veiligheid. Een 
stevige opstelling richting de eigenaar vinden we wenselijk. 

Ook vragen we aandacht voor de oplossing van het verkeersvraagstuk rond de Sluis mede in 
het kader van SpaarneBuiten. We vinden dat in overleg met de bewoners en de gemeente 
Haarlem een adequate en fatsoenlijke oplossing moet komen. Hoewel de kosten voor het 
bewerkstelligen van een goed bestemmingsplan primair bij de ontwikkelaar moeten liggen, 
vinden we wel dat voor een oplossing die de overlast flink beperkt ook een bijdrage mag 
worden geleverd. 

De PvdA is uitermate tevreden dat er nu tot een separaat  project is besloten mbt de ( her) 
inrichting tot 30 km gebied van de molen tot aan de Hoge Spaarndammerdijk. Na jarenlang 
aandringen wordt dit nu opgepakt.

 

Programma 3   economische zaken  



De ontwikkelingen mbt de leegloop van kleine winkelcentra zoals de Nijestraat en de Oranje 
Nassau straat zijn reden tot zorg. Het omzetten van bedrijfspanden naar woonbestemming is 
een oplossing. Voor de leefbaarheid in de kernen is een evenwichtige opbouw van 
voorzieningen waartoe ook winkels behoren  nodig. We  verwachten van het college een 
actieve rol.

Programma 4   onderwijs  

Voor kinderen met een handicap of gedragsproblemen komt er een nieuw stelsel voor 
passend onderwijs. Dit legt een verplichting bij de scholen om een passende plek te bieden. 
Wij willen verzoeken het welzijn van het kind te bewaken. Dit is niet alleen een taak van het 
onderwijs. Ook de gemeente heeft hier haar eigen verantwoordelijkheid mbt de jeugd.

 Bij de ontwikkelingen mbt het onderwijs in Halfweg willen we benadrukken dat het  openbaar 
onderwijs binnen de gemeentegrenzen blijft bestaan. Wanneer kunnen we de gebiedsvisie 
verwachten?

Bewegen is belangrijk voor de ontwikkeling van kinderen. We zijn verheugd dat het 
gymnastiekonderwijs door een vakkracht gegeven kan worden. 

Programma 5      cultuur en recreatie   

In het college uitvoeringprogramma wordt uitgedragen dat de gemeente als woongemeente 
aantrekkelijk moet blijven door een rijk aanbod aan voorzieningen, zowel op cultureel als 
recreatief gebied. Dit wordt door ons onderschreven.

Wij zijn daarom voorstander van het in stand houden van  de bibliotheek voorziening in het 
dorpscentrum in Spaarndam. Verder bezuinigen beteken het sluiten van deze voorziening. 
De bibliotheek is al terug gebracht tot een jongerenbieb en  de Rotunda. De bibliotheek is te 
zien als een algemene voorziening voor de inwoners. Daarnaast is het dorpscentrum een 
trefpunt voor de bevolking van allerlei pluimage. Kijkend naar de toekomst is dit juist iets om 
in stand te houden ipv af te breken. 

Er wordt voorgesteld om het huidige subsidiebeleid te handhaven en hier verder niet op te 
korten. Dit onderschrijven wij van harte. Echter de subsidie op cultureel gebied wordt wel 
gekort.

We stellen voor om juist deze subsidie zoals de Kunstlijn, de Kolk en gelden voor 
Spaarndam Kiss wel  te geven en niet te stoppen. Argumenten als over de gemeentegrens 
passen niet in het zien als Spaarndam als 1 leefgemeenschap. Daarnaast heeft het positieve 
uitstraling op de gemeente.

Hoe verhoudt zich het wegbezuinigen van de jumelage tot de hartelijke houding tussen beide 
steden?

 Ook wij zijn  voorstander van het handhaven van het Jeugdsportfonds/cultuurfonds, maar 
erkennen dat het bereiken van de doelgroep lastig is. We willen er op wijzen dat elders vaak 
de methode wordt gebruikt waarbij leerkrachten van het basisonderwijs de mogelijkheid 
hebben kinderen naar dat fonds te dirigeren. Dat blijkt vaak effectiever dan ouders te 
informeren.  



Mbt het verkopen van snippergroen brengt dit veel meer op dan de gemeente heeft bedacht. 
Is het wel altijd een snipper  of juist groen wat wordt verkocht? Kan je misschien niet de 
conclusie trekken dat we het doel voorbij schieten?

De herinrichting van de hoek Oranje Nassaustraat en de N200 ziet er goed uit. 

Programma 6   sociale voorzieningen en maatschappelijk     

Wij zijn voorstander om in het kader van de participatiewet juist bij de uitvoering van bv het 
groenstructuurplan organisaties als bv Paswerk in te zetten.  

In het kader van wederkerigheid  is het uitgangspunt dat van de persoon een wederdienst 
kan worden gevraagd. We stellen dat  dit naar het kunnen van de persoon  moet wezen. En 
dat daarbij geen onderscheid mag worden gemaakt  in sociale klasse en opleidingsniveau. 

Het aantal mensen in de bijstand is cijfermatig  bekend echter de stille armoede is veel 
lastiger. We willen u verzoeken dit verder te onderzoeken.

We vragen nadrukkelijk ook aan  de medewerkers aan de gemeentelijke zijde die de nieuwe 
taken in het kader van de transities gaan uitvoeren, kwaliteitseisen te stellen. Deze worden 
aan de zorgaanbieders gevraagd maar horen ook aan gemeentelijke zijde te worden 
getoetst.

Hoe verlopen momenteel de contacten tussen de gemeente en de jeugdige inwoners?

Het verbaast ons dat juist de WMO raad welke in de komende tijd de gehele transitie en de 
komende transformatie in haar pakket heeft wordt gekort op haar budget. Hoe verklaart u 
dit?

Programma 7 volksgezondheid en milieu

Wij blijven ons zorgen maken over het behoud van de groene buffer. Naast de al bestaande 
zorgen komt er weer een nieuwe bij mbt het verschuiven van contourgrenzen welke juist 
weer ons gebied betreffen. We ondersteunen het college in haar optreden tegen deze 
verslechteringen.

De verrommeling in het buitengebied blijft een aandachtpunt. Mede omdat een aantal 
partijen consequent de beschermende regels wil negeren/verlagen. 

 We zien graag dat er wordt onderzocht of er op de verlichting kan worden bespaard. We 
vinden dat wanneer de gemeente het milieu en de groene buffer hoog heeft zitten, juist op 
lichtvervuiling, stroom en energie kan besparen. Wanneer kunnen we het verlichtingsplan 
verwachten?

Het blijkt dat deze gemeente nog veel kan halen op het gebied van afvalscheiding. We 
wachten uw  voorstellen hierin af. We willen wel meegeven dat juist het zonder betaling in 
het hele gebied afvalcontainers staan bijdraagt aan het tegengaan van zwerfvuil.

Programma 8      Ruimtelijke ordening  



 We ondersteunen het college om de gelden, voortkomend uit het Groene Schip, ook 
daadwerkelijk  in de afgesproken  herinrichting van de Houtrakpolder te laten vloeien.

De Mientekade ligt momenteel bij de Raad van State. Wij zijn van mening dat juist in overleg 
met de bevolking dergelijke projecten moeten worden ontwikkeld. Juist verkeersafwikkeling, 
het aantal parkeerplaatsen, de hoogte van gebouwen en het type ( sociale) huurwoningen 
hebben invloed op de leefbaarheid. We volgen de uitspraak en haar consequenties voor de 
bevolking op de voet.

 SpaarneBuiten is dan inmiddels bekend maar bij de uitwerking van dit bouwplan moet zeker 
met de bevolking samen naar de uitwerking  worden gekeken. 

Ook de ontwikkelingen op het Poldermanterrein lenen zich om vooraf met de bewoners in 
overleg te gaan.

De betrouwbaarheid van het bestuur van de gemeente heeft door de meerdere onderwerpen 
bij de Raad van State ingeboet. Hier ligt een duidelijke taakstelling.

We vragen nadrukkelijk om bij  onderwerpen  de (gehele) plaatselijke bevolking te informeren 
en mee te nemen in het proces.  Zodat niet pas aan het eind bewoners dit horen en alleen 
nog procedures kunnen aangaan.

Mbt het Sectorpark en de Nijestraat wachten we het programma van eisen af.

Wij bevelen de aanbevelingen van de werkgroep “onderhandelen voor procedures 
omvangrijke ruimtelijke projecten “ van harte aan.

Programma 9   algemene dekkingsmiddelen  

Bij de begroting voor 2014 hebben wij  het antwoord van b&w als een positieve beoordeling 
van ons voorstel tot instellen van een forensenbelasting beschouwd, ook al is het 
voorstelbaar dat een beperkt deel van de eigenaren de belasting ontwijkt.

Echter tot op heden is er geen daadwerkelijk actie gekomen. We verzoeken  het nieuwe 
college de voorbereiding tot invoering van de forensenbelasting  ook daadwerkelijk te gaan 
uitvoeren.

Verder willen we het college aanbevelen eventuele tekorten op de begroting, ontstaan door 
een aantal bezuinigen te laten vervallen, op te vangen door naast de invoering van de 
forenzenbelasting, de mogelijkheid tot ophoging van de ozb met meer dan alleen te 
inflatiecorrectie  te bezien.
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